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Protokół  

z  XXXIV  Sesji Rady Gminy Nowa Słupia, 

która odbyła się w dniu 17 lutego 2017 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Nowej Słupi  

w godz. 8.30 – 12.00 

 

 

W obradach sesji uczestniczyło 14 radnych.  

Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu.  

W obradach udział wzięli również sołtysi gminy Nowa Słupia. 

Lista obecności sołtysów stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 

 

Ponadto w obradach udział wzięli: 

 Andrzej Gąsior – Wójt Gminy Nowa Słupia, 

 Agnieszka Lewandowska – Sekretarz Gminy, 

• Edyta Durak – Z-ca Skarbnika Gminy, 

• Marek Partyka – Kierownik Referatu Gospodarczo – Inwestycyjnego, radny powiatowy, 

• Jacek Brożyna – Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska w Rudkach. 

 

Ad. 1 

 

Otwarcie sesji, stwierdzenie kworum, przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Sylwester Kozłowski otworzył obrady. 

Na podstawie § 37 Statutu Gminy Nowa Słupia i listy obecności radnych, Przewodniczący Rady 

Gminy stwierdził kworum i oznajmił, że podjęte uchwały będą prawomocne. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Sylwester Kozłowski odczytał porządek obrad przygotowany na 

dzisiejszą sesję Rady Gminy. Poinformował obecnych, iż został on wcześniej omówiony na 

Posiedzeniu Komisji Wspólnych w środę – 15 lutego 2017r. 

 

Porządek obrad:  

 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z XXXIII Sesji Rady Gminy odbytej w dniu 20 stycznia 2017r. 

3. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac pomiędzy sesjami. 

4. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy z działań pomiędzy sesjami.  

5. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez gminę 

Nowa Słupia. 

6. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowa Słupia na lata 2017-

2029, 

2) w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2017 rok, 
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3) w sprawie wyrażenia/nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków 

stanowiących fundusz sołecki, 

4) w sprawie zmiany uchwały Nr XXX/81/16 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 8 listopada 

2016r. w sprawie aktualizacji Strategii Rozwoju Gminy Nowa Słupia na lata 2016-2023, 

5) w sprawie przyjęcia Planu Działania dla miejscowości Nowa Słupia bazującego na 

potencjale endogenicznym gminy, 

6) w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego dzieci  

w wieku do lat 5 w przedszkolach, oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych 

oraz innych formach wychowania przedszkolnego, dla których organem prowadzącym 

jest Gmina Nowa Słupia oraz warunków zwolnienia z tych opłat, 

7) w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego 

ustroju szkolnego, 

8) w sprawie przedłużenia obowiązywania dotychczasowych taryf za zbiorowe zaopatrzenie  

w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków obowiązujących na terenie Gminy Nowa 

Słupia oraz ustalenia wysokości dopłat z budżetu Gminy dla odbiorców usług, 

9) zmieniająca Uchwałę Nr XV/86/15 z dnia 26 listopada 2015 r. w sprawie ustalenia 

wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty 

za pojemnik o określonej pojemności na terenie Gminy Nowa Słupia, 

10) w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Nowa Słupia w 2017 roku”. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Wolne wnioski i informacje. 

9. Zamknięcie obrad. 

 

 

Uwag czy też pytań do porządku obrad nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał ww. porządek obrad pod głosowanie: 

Głosowanie: 

za – 14 (p. Jan Czaja, p. Ryszard Karpiński, p. Robert Klefas, p. Jadwiga Kot p. Sylwester Kozłowski, 

p. Halina Misiurska, p. Łukasz Nowak, p. Ewa Pastuszyńska, p. Rafał Piasecki p. Jerzy Roman, p. 

Adam Sałata, p. Józef Świetlik, p. Lidia Wiącek, p. Grażyna Wojtachnia). 

przeciw – 0 

wstrzymało się – 0   

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania ww. porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
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Ad. 2 Przyjęcie protokołu z XXXIII Sesji Rady Gminy odbytej w dniu 20 stycznia 2017 roku. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Sylwester Kozłowski poinformował Radę, iż nie wpłynęły do niego ani 

do obsługi Rady Gminy żadne uwagi, co do treści protokołu z XXXIII Sesji Rady Gminy z dnia 20 

stycznia 2017 r. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przegłosowanie przyjęcia protokołu z XXXIII Sesji Rady 

Gminy z dnia 20 stycznia 2017 r.  

Głosowanie: 

za – 14 (p. Jan Czaja, p. Ryszard Karpiński, p. Robert Klefas, p. Jadwiga Kot p. Sylwester Kozłowski, 

p. Halina Misiurska, p. Łukasz Nowak, p. Ewa Pastuszyńska, p. Rafał Piasecki p. Jerzy Roman, p. 

Adam Sałata, p. Józef Świetlik, p. Lidia Wiącek, p. Grażyna Wojtachnia). 

przeciw – 0 

wstrzymało się – 0 

W wyniku głosowania protokół z XXXIII Sesji Rady Gminy Nowa Słupia odbytej w dniu 20 stycznia 

2017 r. został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 3 Sprawozdanie Wójta Gminy z prac pomiędzy sesjami. 

 

Pan Przewodniczący poprosił Pana Wójta – Andrzeja Gąsiora o sprawozdanie z prac pomiędzy 

sesjami.  

Pan Wójt przywitał serdecznie przybyłych gości oraz przedstawił sprawozdanie z prac pomiędzy 

sesjami za okres od 20 stycznia 2017 r. do 16 lutego 2017 r. 

 

20 stycznia – uczestnictwo w zebraniu z mieszkańcami sołectwa Paprocice, 

21 stycznia – udział w „Zapustach Nowo Słupskich” w świetlicy w Nowej Słupi, 

22 stycznia – udział w gali wręczania medali uczestnikom imprezy biegowej „Zimowy Maraton 

Świętokrzyski” 

22 stycznia – udział w spotkaniu sprawozdawczo-wyborczym koła wędkarskiego w Rudkach, 

22 stycznia – udział w obchodach dnia babci i dziadka zorganizowanych przez CDGŚ w ZS w 

Rudkach, 

24 stycznia – udział w sesji wyjazdowej z zwiedzaniu Muzeum Starożytnego Hutnictwa  

w Pruszkowie, 

25 stycznia – udział w spotkaniu ze spółką gazownictwa oraz mieszkańcami Baszowic oraz Nowej 

Słupi ul. Partyzantów, 

27 stycznia – spotkanie z mieszkańcami sołectwa Sosnówka i Rudki oraz spółką gazowniczą w 

sprawie przyłączy do nitki głównej, 

28 stycznia – udział w uroczystościach 20 – lecia trzeźwości członka Stowarzyszenia „EMERYK”, 

1 luty – udział w spotkaniu Komisji Oświaty z udziałem Kuratora Oświaty Kazimierza Mądzika, 
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4 luty – udział w spotkaniu z mieszkańcami Sołectwa Jeleniów, 

9 luty – spotkanie z dyrektorem Sławomirem Neugebauerem z Urzędu Marszałkowskiego  

z Departamentu Ochrony Środowiska, 

10 luty – spotkanie robocze z firmą Schwander Polska, 

11 luty – spotkanie w miejscowości Włochy z druhami oraz zarządem OSP Włochy, 

11 luty – udział w spotkaniu Towarzystwa Przyjaciół Nowej Słupi, 

14 luty – udział w spotkaniu sprawozdawczym Związku Miast i Gmin Województwa 

Świętokrzyskiego  

14 luty – spotkanie robocze z Wojewodą Świętokrzyskim, 

15 luty – udział w obchodach dnia języka obcego w szkole w Nowej Słupi, 

15 luty – udział w spotkaniu Stałych Komisji Rady Gminy, 

16 luty – udział w spotkaniu szkoleniowym dot. projektów miękkich, 

16 luty – udział w posiedzeniu Związku Gmin Gór Świętokrzyskich w Bielinach, 

16 luty – udział w spotkaniu Sołeckim na Dębniaku. 

 

Ad. 4 Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy z działań pomiędzy sesjami.  

 

Pan Przewodniczący przedstawił obecnym sprawozdanie ze spotkań, w których reprezentował Radę 

Gminy: 

1 luty – udział w spotkaniu Stałych Komisji Oświaty z udziałem Świętokrzyskiego Kuratora Oświaty 

Kazimierza Mądzika 

16 luty – udział w spotkaniu w Urzędzie Marszałkowskim, 

ponadto w każdą środę wraz z Wiceprzewodniczącymi pełnił dyżury w Urzędzie Gminy  

w Nowej Słupi w godz. 9.00 – 11.00 oraz brał udział w przygotowaniu materiałów na wspólne 

posiedzenie Komisji Rady Gminy, które odbyło się 15.02.2017r. 

 

Ad. 5 Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych 

przez gminę Nowa Słupia. 

 

Pani Sekretarz wyjaśniła, iż każdy nauczyciel musi osiągnąć minimalną kwotę wynagrodzenia  

w danym roku, jest to związane z ustawą budżetową jak i kartą nauczyciela. W przypadku, gdy okaże 

się, że wynagrodzenia są niższe niż średnie, należy wypłacić jednorazowy dodatek uzupełniający  

w terminie do 31 stycznia, a do 10 lutego upublicznić te dane. Sprawozdanie z wysokości średnich 

wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Gminę Nowa Słupia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad. 6 Podjęcie uchwał: 

 

1) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowa Słupia na lata 2017-

2029, 

2) w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2017 rok, 

 

Przewodniczący poinformował, iż na wspólnym posiedzeniu Stałych Komisji Rady Gminy zostały 

szczegółowo omówione zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej oraz w budżecie Gminy. 

Podczas odczytywania proponowanych zmian zastępca Skarbnik Gminy Edyta Durak zwróciła uwagę 

na zmianę kwoty, jaka jest przeznaczona na realizację zadania „Opracowanie dokumentacji 

projektowej oraz budowa kanalizacji sanitarnej dla miejscowości Dębniak, Wólka Milanowska, 

Trzcianka i Jeleniów (2017-2022). Wyjaśniła, iż przeznaczona kwota 300 000 zł musiała być 

powiększona o dodatkowe 10 000 zł., Wynika to z wymogów prawnych oraz z tego, że powiększenie 

tej kwoty o dodatkowe 10 000 zł umożliwi to możliwość starania się o dofinansowanie ze środków 

unijnych.  

Przewodniczący Rady Gminy zarządził 10 minut przerwy. 

Radny Robert Klefas zaznaczył, iż zamierzenie i cel jest słuszny przeprowadzenia takiej zmiany. 

Jednocześnie poinformował, że na posiedzeniu Stałych Komisji przeprowadzane rozmowy dotyczyły 

kwoty 300 000 zł. natomiast w tej chwili zapis dotyczy 310 000 zł i Rada zapoznaje się z tą zmianą  

w trakcie odczytywania projektu uchwały. Zaznaczył, że o takich zmianach Radni powinni być 

informowani wcześniej. 

Przewodniczący Rady Sylwester Kozłowski odczytał zaproponowany wniosek zwiększenia kwoty  

z 20 000 zł do 115 000 zł na wykonanie planu rozbudowy targowicy w Rudkach. 

Wójt Gminy poinformował, iż jest to najniższa oferta, ale będą przeprowadzane negocjacje z firmą  

i może uda się daną kwotę jeszcze zmniejszyć.  

Więcej uwag i pytań nie było. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Robert Klefas odczytał projekt uchwały Nr XXXIV/8/17 Rady 

Gminy Nowa Słupia z dnia 17 lutego 2017 r. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Nowa Słupia na lata 2017-2029. 

 

Przystąpiono do głosowania jawnego, imiennego nad przyjęciem ww. uchwały. 

 

Głosowanie: 

za – 14 (p. Jan Czaja, p. Ryszard Karpiński, p. Robert Klefas, p. Jadwiga Kot p. Sylwester Kozłowski, 

p. Halina Misiurska, p. Łukasz Nowak, p. Ewa Pastuszyńska, p. Rafał Piasecki p. Jerzy Roman, p. 

Adam Sałata, p. Józef Świetlik, p. Lidia Wiącek, p. Grażyna Wojtachnia). 
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przeciw – 0 

wstrzymało się – 0 

W wyniku głosowania uchwała Nr XXXIV/8/17 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 17 lutego 2017 

r. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowa Słupia na lata 2017-2029, 

została przegłosowana jednogłośnie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Robert Klefas odczytał projekt uchwały Nr XXXIV/9/17 Rady 

Gminy Nowa Słupia z dnia 17 lutego 2017 r. w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2017 rok. 

 

Przystąpiono do głosowania jawnego, imiennego nad przyjęciem ww. uchwały. 

 

Głosowanie: 

za – 14 (p. Jan Czaja, p. Ryszard Karpiński, p. Robert Klefas, p. Jadwiga Kot p. Sylwester Kozłowski, 

p. Halina Misiurska, p. Łukasz Nowak, p. Ewa Pastuszyńska, p. Rafał Piasecki p. Jerzy Roman, p. 

Adam Sałata, p. Józef Świetlik, p. Lidia Wiącek, p. Grażyna Wojtachnia). 

przeciw – 0 

wstrzymało się – 0 

 

W wyniku głosowania uchwała Nr XXXIV/9/17 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 17 lutego 2017 

r. w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2017 rok, została przegłosowana jednogłośnie. 

 

3) w sprawie wyrażenia/nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków 

stanowiących fundusz sołecki, 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż Rada Gminy, co roku musi podjąć taka uchwałę na 

kolejny rok. Na posiedzeniu Stałych Komisji Rada Gminy zdecydowała o nie wyodrębnieniu  

w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki. Decyzja ta wynika z tego, że Gmina stoi 

przed ogromnymi zadaniami finansowymi i każda złotówka się liczy. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Robert Klefas odczytał projekt uchwały Nr XXXIV/10/17 Rady 

Gminy Nowa Słupia z dnia 17 lutego 2017 r. w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w 

budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki. 

 

Przystąpiono do głosowania jawnego, imiennego nad przyjęciem ww. uchwały. 

 

Głosowanie: 

za – 14 (p. Jan Czaja, p. Ryszard Karpiński, p. Robert Klefas, p. Jadwiga Kot p. Sylwester Kozłowski, 

p. Halina Misiurska, p. Łukasz Nowak, p. Ewa Pastuszyńska, p. Rafał Piasecki p. Jerzy Roman, p. 

Adam Sałata, p. Józef Świetlik, p. Lidia Wiącek, p. Grażyna Wojtachnia). 

przeciw – 0 
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wstrzymało się – 0 

 

W wyniku głosowania uchwała Nr XXXIV/10/17 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 17 lutego 

2017 r. w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków 

stanowiących fundusz sołecki, została przegłosowana jednogłośnie. 

 

4) w sprawie zmiany uchwały Nr XXX/81/16 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 8 listopada 

2016r. w sprawie aktualizacji Strategii Rozwoju Gminy Nowa Słupia na lata 2016-2023. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż projekt uchwały został szczegółowo omówiony na 

posiedzeniu Stałych Komisji Rady Gminy. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Robert Klefas odczytał projekt uchwały Nr XXXIV/11/17 Rady 

Gminy Nowa Słupia z dnia 17 lutego 2017 r. w sprawie zmiany uchwały Nr XXX/81/16 Rady Gminy 

Nowa Słupia z dnia 8 listopada 2016r. w sprawie aktualizacji Strategii Rozwoju Gminy Nowa Słupia 

na lata 2016-2023. 

 

Przystąpiono do głosowania jawnego, imiennego nad przyjęciem ww. uchwały. 

 

Głosowanie: 

za – 14 (p. Jan Czaja, p. Ryszard Karpiński, p. Robert Klefas, p. Jadwiga Kot p. Sylwester Kozłowski, 

p. Halina Misiurska, p. Łukasz Nowak, p. Ewa Pastuszyńska, p. Rafał Piasecki p. Jerzy Roman, p. 

Adam Sałata, p. Józef Świetlik, p. Lidia Wiącek, p. Grażyna Wojtachnia). 

przeciw – 0 

wstrzymało się – 0 

 

W wyniku głosowania uchwała Nr XXXIV/11/17 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 17 lutego 

2017 r. w sprawie zmiany uchwały Nr XXX/81/16 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 8 listopada 

2016r. w sprawie aktualizacji Strategii Rozwoju Gminy Nowa Słupia na lata 2016-2023, została 

przegłosowana jednogłośnie. 

 

5) w sprawie przyjęcia Planu Działania dla miejscowości Nowa Słupia bazującego na 

potencjale endogenicznym gminy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż projekt uchwały został przedstawiony na posiedzeniu 

Stałych Komisji Rady Gminy Nowa Słupia przez dyrektora CDGŚ Piotra Sepioło. 
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Wiceprzewodniczący Rady Gminy Robert Klefas odczytał projekt uchwały Nr XXXIV/12/17 Rady 

Gminy Nowa Słupia z dnia 17 lutego 2017 r. w sprawie przyjęcia Planu Działania dla miejscowości 

Nowa Słupia bazującego na potencjale endogenicznym gminy. 

Przystąpiono do głosowania jawnego, imiennego nad przyjęciem ww. uchwały. 

 

Głosowanie: 

za – 14 (p. Jan Czaja, p. Ryszard Karpiński, p. Robert Klefas, p. Jadwiga Kot p. Sylwester Kozłowski, 

p. Halina Misiurska, p. Łukasz Nowak, p. Ewa Pastuszyńska, p. Rafał Piasecki p. Jerzy Roman, p. 

Adam Sałata, p. Józef Świetlik, p. Lidia Wiącek, p. Grażyna Wojtachnia). 

przeciw – 0 

wstrzymało się – 0 

 

W wyniku głosowania uchwała Nr XXXIV/12/17 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 17 lutego 

2017 r. w sprawie przyjęcia Planu Działania dla miejscowości Nowa Słupia bazującego na 

potencjale endogenicznym gminy, została przegłosowana jednogłośnie. 

 

6) w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego dzieci  

w wieku do lat 5 w przedszkolach, oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych 

oraz innych formach wychowania przedszkolnego, dla których organem prowadzącym 

jest Gmina Nowa Słupia oraz warunków zwolnienia z tych opłat. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż projekt uchwały przedstawiła Sekretarz Gminy 

Agnieszka Lewandowska na posiedzeniu Stałych Komisji Rady Gminy. Przypomniał, że projekt 

uchwały dotyczy dzieci do lat 5, które uczęszczają do oddziałów przedszkolnych, opłata wynosi 1 zł. 

za każdą godzinę powyżej 5 godzin dziennie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Robert Klefas odczytał projekt uchwały Nr XXXIV/13/17 Rady 

Gminy Nowa Słupia z dnia 17 lutego 2017 r. w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie  

z wychowania przedszkolnego dzieci w wieku do lat 5 w przedszkolach, oddziałach przedszkolnych  

w szkołach podstawowych oraz innych formach wychowania przedszkolnego, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Nowa Słupia oraz warunków zwolnienia z tych opłat. 

 

Przystąpiono do głosowania jawnego, imiennego nad przyjęciem ww. uchwały. 

 

Głosowanie: 

za – 13 (p. Jan Czaja, p. Ryszard Karpiński, p. Robert Klefas, p. Jadwiga Kot, p. Halina Misiurska, p. 

Łukasz Nowak, p. Ewa Pastuszyńska, p. Rafał Piasecki p. Jerzy Roman, p. Adam Sałata, p. Józef 

Świetlik, p. Lidia Wiącek, p. Grażyna Wojtachnia). 

przeciw – 0 

wstrzymało się – 0 
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W głosowaniu nie brał udział Przewodniczący Rady Gminy Sylwester Kozłowski, który na czas 

głosowania opuścił salę obrad. 

 

W wyniku głosowania uchwała Nr XXXIV/13/17 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 17 lutego 

2017 r. w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego 

dzieci w wieku do lat 5 w przedszkolach, oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych 

oraz innych formach wychowania przedszkolnego, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Nowa Słupia oraz warunków zwolnienia z tych opłat, została przegłosowana 

jednogłośnie. 

 

7) w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego 

ustroju szkolnego. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Robert Klefas przypomniał, iż podejmowana uchwała ma charakter 

intencyjny i będzie skontrolowana przez Świętokrzyskiego Kuratora Oświaty i po naniesieniu 

ewentualnych poprawek uchwała musi być przyjęta do dnia 31 marca 2017 r. Projekt uchwały był 

szeroko omawiany na posiedzeniu Stałych Komisji Rady Gminy oraz na posiedzeniu Komisji 

Oświaty, Kultury, Zdrowia i Porządku Publicznego, na której obecni byli Kurator Oświaty, 

pełnomocnik ds. wdrażania ustawy o reformie oświaty oraz dyrektorzy szkół. 

 

W międzyczasie obrady Sesji Rady Gminy Nowa Słupia z przyczyn zdrowotnych opuścił Radny Józef 

Świetlik, który nie wrócił już do końca Sesji. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Robert Klefas odczytał projekt uchwały Nr XXXIV/14/17 Rady 

Gminy Nowa Słupia z dnia 17 lutego 2017 r. w sprawie projektu dostosowania sieci szkół 

podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego. 

 

Przystąpiono do głosowania jawnego, imiennego nad przyjęciem ww. uchwały. 

 

Głosowanie: 

za – 13 (p. Jan Czaja, p. Ryszard Karpiński, p. Robert Klefas, p. Jadwiga Kot, p. Sylwester Kozłowski, 

p. Halina Misiurska, p. Łukasz Nowak, p. Ewa Pastuszyńska, p. Rafał Piasecki p. Jerzy Roman, p. 

Adam Sałata, p. Lidia Wiącek, p. Grażyna Wojtachnia). 

przeciw – 0 

wstrzymało się – 0 
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W wyniku głosowania uchwała Nr XXXIV/14/17 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 17 lutego 

2017 r. w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego 

ustroju szkolnego, została przegłosowana jednogłośnie. 

 

8) w sprawie przedłużenia obowiązywania dotychczasowych taryf za zbiorowe zaopatrzenie  

w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków obowiązujących na terenie Gminy Nowa 

Słupia oraz ustalenia wysokości dopłat z budżetu Gminy dla odbiorców usług. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został przedstawiony na posiedzeniu 

Stałych Komisji Rady Gminy przez Kierownika Referatu Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska w Rudkach Pana Jacka Brozynę. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Robert Klefas odczytał projekt uchwały Nr XXXIV/15/17 Rady 

Gminy Nowa Słupia z dnia 17 lutego 2017 r. w sprawie przedłużenia obowiązywania 

dotychczasowych taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków 

obowiązujących na terenie Gminy Nowa Słupia oraz ustalenia wysokości dopłat z budżetu Gminy dla 

odbiorców usług. 

 

Przystąpiono do głosowania jawnego, imiennego nad przyjęciem ww. uchwały. 

 

Głosowanie: 

za – 13 (p. Jan Czaja, p. Ryszard Karpiński, p. Robert Klefas, p. Jadwiga Kot, p. Sylwester Kozłowski, 

p. Halina Misiurska, p. Łukasz Nowak, p. Ewa Pastuszyńska, p. Rafał Piasecki p. Jerzy Roman, p. 

Adam Sałata, p. Lidia Wiącek, p. Grażyna Wojtachnia). 

przeciw – 0 

wstrzymało się – 0 

 

W wyniku głosowania uchwała Nr XXXIV/15/17 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 17 lutego 

2017 r. w sprawie przedłużenia obowiązywania dotychczasowych taryf za zbiorowe zaopatrzenie 

w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków obowiązujących na terenie Gminy Nowa Słupia oraz 

ustalenia wysokości dopłat z budżetu Gminy dla odbiorców usług, została przegłosowana 

jednogłośnie. 

 

9) zmieniająca Uchwałę Nr XV/86/15 z dnia 26 listopada 2015 r. w sprawie ustalenia 

wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty 

za pojemnik o określonej pojemności na terenie Gminy Nowa Słupia. 
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Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że od 1 stycznia 2017 r. mamy nową firmę zajmującą się 

wywozem śmieci z terenu naszej Gminy. Firma okazała się być tańsza niż poprzednia, dlatego udało 

się wypracować oszczędności i zaistniała możliwość obniżenia stawek za selektywny wywóz śmieci.  

 

Pan Jacek Brożyna poinformował, iż obniżka dotyczy gospodarstw oddających śmieci w sposób 

selektywny i tak dla gospodarstw jednoosobowych obniżono z kwoty 9,50 zł na 8 zł, dla gospodarstw 

dwu i więcej osobowych były trzy warianty obniżki, Rada wybrała najbardziej korzystny dla 

mieszkańców i tak obniżono kwotę z 18,50 zł do 17,80 zł. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Robert Klefas odczytał projekt uchwały Nr XXXIV/16/17 Rady 

Gminy Nowa Słupia z dnia 17 lutego 2017 r. zmieniająca Uchwałę Nr XV/86/15 z dnia 26 listopada 

2015 r. w sprawie ustalenia wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia stawki opłaty za pojemnik o określonej pojemności na terenie Gminy Nowa Słupia. 

 

Przystąpiono do głosowania jawnego, imiennego nad przyjęciem ww. uchwały. 

 

Głosowanie: 

za – 13 (p. Jan Czaja, p. Ryszard Karpiński, p. Robert Klefas, p. Jadwiga Kot, p. Sylwester Kozłowski, 

p. Halina Misiurska, p. Łukasz Nowak, p. Ewa Pastuszyńska, p. Rafał Piasecki p. Jerzy Roman, p. 

Adam Sałata, p. Lidia Wiącek, p. Grażyna Wojtachnia). 

przeciw – 0 

wstrzymało się – 0 

 

W wyniku głosowania uchwała Nr XXXIV/16/17 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 17 lutego 

2017 r. zmieniająca Uchwałę Nr XV/86/15 z dnia 26 listopada 2015 r. w sprawie ustalenia 

wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty za 

pojemnik o określonej pojemności na terenie Gminy Nowa Słupia, została przegłosowana 

jednogłośnie. 

 

10) w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Nowa Słupia w 2017 roku”. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż Rada Gminy ma obowiązek podjąć uchwałę  

w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Nowa Słupia w 2017 roku”. Przypomniał, iż projekt uchwały został 

zreferowany na posiedzeniu Stałych Komisji Rady Gminy przez Pana Marka Partykę. 
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Wiceprzewodniczący Rady Gminy Robert Klefas odczytał projekt uchwały Nr XXXIV/17/17 Rady 

Gminy Nowa Słupia z dnia 17 lutego 2017 r. w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Nowa Słupia w 2017 roku”. 

 

Przystąpiono do głosowania jawnego, imiennego nad przyjęciem ww. uchwały. 

 

Głosowanie: 

za – 13 (p. Jan Czaja, p. Ryszard Karpiński, p. Robert Klefas, p. Jadwiga Kot, p. Sylwester Kozłowski, 

p. Halina Misiurska, p. Łukasz Nowak, p. Ewa Pastuszyńska, p. Rafał Piasecki p. Jerzy Roman, p. 

Adam Sałata, p. Lidia Wiącek, p. Grażyna Wojtachnia). 

przeciw – 0 

wstrzymało się – 0 

 

W wyniku głosowania uchwała Nr XXXIV/17/17 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 17 lutego 

2017 r. w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Nowa Słupia w 2017 roku”, została przegłosowana 

jednogłośnie. 

 

Pan Przewodniczący zarządził 10 minut przerwy. 

 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż wpłynęło pismo z Urzędu Marszałkowskiego  

w sprawie rozbieżności dotyczących przebiegu granic Świętokrzyskiego Obszaru Chronionego 

Krajobrazu. Pan Przewodniczący odczytał w/w pismo.  

Przewodniczący zaznaczył jednocześnie, że Rada Gminy musi podjąć uchwałę na najbliższej sesji  

o poszerzeniu dotychczasowych granic ŚOChK, ponieważ jest to niezbędne do uzyskania 

współczynnika zaludnienia a co za tym idzie Gmina może się wtedy starać o dofinansowanie na 

budowę kanalizacji. 

Radna Ewa Pastuszyńska zadała pytanie czy w związku z poszerzeniem granic Świętokrzyskiego 

Obszaru Chronionego Krajobrazu dla mieszkańców nie będzie to oznaczało większych problemów  

z ewentualnymi pozwoleniami na budowę? 

Wójt Gminy Andrzej Gąsior uspokoił Panią Radną, wyjaśnił, że nie ma żadnego zagrożenia dla 

mieszkańców. Zaznaczył, iż każde pozwolenie na budowę jest indywidualnie rozpatrywane przez ŚPN 

i odkąd jest Wójtem była tylko jedna odmowa na pozwolenie na budowę, ponieważ właściciel chciał 

się budować w linii ŚPN i ze względu na zagrożenie spadnięcia drzewa na jego dom Park nie wyraził 

zgody.  
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Przewodniczący Rady Gminy wyjaśnił, iż na tą chwilę wyrażamy opinię, natomiast stosowną uchwała 

będzie podejmowana na marcowej Sesji i wtedy będą jeszcze dodatkowe wyjaśnienia. 

Przewodniczący Rady Gminy odniósł się do informacji na temat przeniesienia Muzeum 

Przyrodniczego ŚPN, poinformował, że ŚPN rozważa dwie nowe lokalizację są to Huta Szklana oraz 

Nowa Słupia. Przewodniczący zapytał czy trwają rozmowy w tej sprawie oraz czy są jakieś informację 

na temat prywatnego inwestora na działce, którego ma powstać muzeum? 

Wójt Gminy poinformował, iż nasza Gmina uczestniczyła w dialogu technicznym dotyczącym nowej 

lokalizacji muzeum. ŚPN ma konkretne wymagania, co do miejsca budowy muzeum, musi ono 

znajdować się przy wejściu do Parku, w tej inwestycji przewidziana jest platforma widokowa, dlatego 

działka nie może znajdować się w zaniżeniu oraz powierzchnia działki musi mieć minimum 2000 m2 

powierzchni wystawowej. Niestety Gmina nie dysponuje działką spełniającą wszystkie te kryteria 

natomiast pojawiła się oferta osoby prywatnej, która chciałaby oddać działkę pod ta inwestycję. 

Działka ta spełnia wszystkie wymogi stawiane przez Park, na chwilę obecną oferta ta został 

zaakceptowana przez ŚPN i teraz czekamy na decyzję. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił Wójta, aby dołożyć wszelkich starań, aby ta inwestycja była  

w naszej Gminie. 

Wójt Gminy uspokoił Pana Przewodniczącego zapewniając, że Gmina zrobiła już bardzo dużo w tej 

sprawie i będzie dążyć do tego, aby ta inwestycja została w naszej Gminie. 

Radny Jan Czaja zapytał się Wójta, na jakim etapie jest oświetlenie uliczne Sosnówki na odcinku od 

Pana ………….. do Pana …………. i od Pana ………….. do Pana …… oraz od Pana ……. do Pana 

…….. oraz poprosił jak stopnieje śnieg, aby odmulić rowy. 

Wójt Gminy Andrzej Gąsior odpowiedział Panu Radnemu, iż na obecną chwilę zrobiony jest zeszyt 

zamówień na oświetlenie brakujących odcinków dróg, poinformował, że na ten czas łączna długość 

odcinków dróg wymagających doświetlenia wynosi ok. 15 km. W pierwszym etapie Gmina wykona 

doświetlenie na odcinku 5,5 km a resztę w kolejnych etapach. Jednocześnie uspokoił Radnego, iż 

odcinek na Serwisie jest ujęty, jako jeden z pierwszych. Wójt przychylił się do prośby Radnego 

zapewniając go, że jak tylko puszczą śniegi pobocza oraz rowy zostaną uporządkowane.  

Radny Jan Czaja poinformował, iż odcinek rowu przy posesji Pani ……. wymaga odmulenia, 

ponieważ na chwile obecną zrównał się z jezdnią. 

Radny Adam Sałata poprosił o wygospodarowanie kwoty w wysokości 10 tys. zł. na remont komina  

w szkole w Paprocicach. 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał odpowiedź na pytanie dotyczące porównania kosztów obligacji 

i kosztów kredytu. 

Radny Ryszard Karpiński poinformował, iż skoro porównanie kosztów robiła firma wypuszczająca 

obligacje to jest oczywiste, iż to porównanie będzie na korzyść obligacji. Dodał jednocześnie, iż był 

osobiście w banku i dopytywał się o takie porównanie kosztów i został przez bank zapewniony, że 

koszty kredytu w ich banku będą niższe niż koszty obligacji. 
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Wójt Gminy Andrzej Gąsior zabrał głos poinformował, iż wspomniana firma nie zajmuje się 

wypuszczaniem obligacji, ale jedynie pomaga w procesie emitowania obligacji. Jednocześnie 

poinformował, że Gminne obligację wykupuje bank. Zaznaczył, iż obligację są bardziej elastyczne, 

ponieważ Gmina emitując obligację na pewną kwotę korzysta jedynie  

z pewnej części tej kwoty, która jest jej potrzebna np. na zapewnienie finansowania konkretnej 

inwestycji.  

Radny Ryszard Karpiński nie zgodził się z Wójtem stwierdzając, iż firma ta jest jedynie pośrednikiem 

i również musi zarabiać a skoro koszty są takie niskie to wszystkie gminy korzystałyby z takiego 

rozwiązania, a z tego, co wie mało, która gmina wypuszcza obligację. 

Wójt Gminy poinformował, iż nie jest to firma pośrednicząca jest to firma consultingowa pomagająca 

przygotować obligację i pomaga w procesie ich wypuszczania. 

 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał odpowiedź na zapytanie dotyczące wycinki drzew  

w miejscowości Rudki. 

Radny Ryszard Karpiński poinformował, że podobny problem był przy szkole w Starej Słupi i drzewa 

zagrażały bezpieczeństwu, nastąpiła ich wycinka a drzewo poszło dla szkoły na opał. 

Głos zabrał Wójt Gminy poinformował, iż Gmina nie pierwszy raz przeprowadza wycinki drzew,  

w których część wyciętego drzewa zabrały osoby w zamian za bez kosztownie przeprowadzoną 

wycinkę. Przypomniał wszystkim, że firma, która zajmowała się wycinką drzew obok boiska w 

Rudkach również za przeprowadzoną wycinkę wzięła drzewo nie żądając żadnej zapłaty.  

Radna Jadwiga Kot poprosiła, aby informować Radnych o chęci przeprowadzania wycinek drzew, 

gdyż o niczym nie wiedziała. 

W między czasie obrady Sesji opuściła Radna Ewa Pastuszyńska. 

Wójt Gminy poinformował, iż były przeprowadzane wycinki drzew w Baszowicach, Dębnie, 

Włochach i na Skałach i nigdzie nie było takich problemów. 

Wywiązała się dyskusja pomiędzy Radną Jadwigą Kot a Wójtem. 

Głos zabrał Sołtys Rudek Grzegorz Marczewski poinformował, iż zajął się ta wycinka na kilka dni 

przed Świętami Bożego Narodzenia, ponieważ zbliżał się już termin wygaśnięcia pozwolenia na 

wycinkę. Za pomoc ludziom, aby Gmina nie ponosiła dodatkowych kosztów ludzie zabrali sobie 

drewno. 

Pan Przewodniczący wyjaśniając całe zamieszanie w tej sprawie wyjaśnił, iż głównie chodzi tu  

o liczbę drzew, krzewów przeznaczonych do wycinki, jaka jest podana w pozwoleniu. Poinformował, 

iż dostał kilka telefonów od mieszkańców, że zostało wycięte prawie 300 drzew, zwrócił uwagę, iż 

mieszkańcy nie zwracali uwagi na obwód pnia oraz czy to były patyki, krzaki czy drzewa chodziło 

jedynie o duże liczby. Poprosił o zachowanie pewnych procedur oraz informowanie Rady Gminy  

o podobnych wycinkach. 

Wywiązała się dyskusja pomiędzy Radnym Janem Czają a Sołtysem Grzegorzem Marczewskim. 
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Głos zabrał Marek Partyka poinformowała, iż jest zrobiona dokumentacja fotograficzna drzew, które 

zagrażały bezpieczeństwu przechodniów, drzew, które zagrażały upadkiem i zerwaniem linii 

wysokiego napięcia.  

Radny Ryszard Karpiński poinformował, iż ze związkiem z dyżurami, które pełni w każdą środę ma 

kilak spraw od mieszkańców: 

1) Sprawa podwójnej numeracji domów jednej z mieszkanek naszej Gminy, 

2) Sprawa spalonego budynku mieszkalnego, jednego z mieszkańców naszej Gminy, oraz prośba 

o pomoc finansowa i materialną dla niego, 

3) Skarga mieszkańca dotycząca nielegalnego wylewania ścieków do oczyszczalni, 

4) Prośba o docieplenie budynku, w którym pracuje weterynarz. 

5) Na koniec Pan Radny zadał pytanie czy w referacie księgowości jest zatrudniona nowa osoba? 

 

Wójt Gminy odniósł się kolejno do przedstawionych przez Pana Radnego spraw: 

1) Wyjaśnił, że problem z numeracją toczy się już od wielu lat. Sprawa polega na tym, iż 

mieszkanka ma numer, którego nie chce mieć. Obecnie ma przypisany numer domu 67a  

a chciałaby mieć 67, który na ta chwile przypisany jest jej sąsiadowi. Wójt wyjaśnił, iż Gmina 

nie może nikomu zabrać numeru domu, jego zmiana musi nastąpić na wniosek właściciela. W 

wyniku sąsiedzkich konfliktów nie może dojść do porozumienia a co z tym idzie do 

rozwiązania problemu. Wójt zapewnił, że będzie starał się jeszcze doprowadzić do spotkania 

zainteresowanych stron i podejmie próbę rozwiązania konfliktu. Na koniec dodał, że nie 

chodzi w tym przypadku o podwójną numerację.  

2) Wójt wyjaśnił, iż mieszkaniec, który ucierpiał w wyniku pożaru nie jest właścicielem działki, 

na którym znajdował się dom, posiadał jedynie prawo dożywotniego zamieszkania. Dlatego 

Gmina nie może tam inwestować. Na koniec Wójt zapewnił, że Gmina będzie starała się 

udzielić pomocy temu mieszkańcowi. 

3) Wójt poinformował, że pracownicy przyjrzą się bliżej tej sprawie. 

4) Wójt wyjaśnił, że budynek weterynarii jest własnością Skarbu Państwa i Gmina na obecną 

chwilę nie może tam nic zrobić. Poinformował, że Gmina wystąpiła z wnioskiem  

o komunalizację budynku i dopiero jak Gmina stanie się jego właścicielem wtedy będzie 

mogła coś tam zrobić. 

5) Wójt Gminy potwierdził, że w wyniku przeprowadzonego konkursy z pośród trzech osób 

została wyłoniona i zatrudniona nowa osoba w referacie księgowości. 

 

8. Wolne wnioski i informację. 

 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał pismo, które wpłynęło do Rady Gminy z prośbą  

o odtworzenie części cmentarza żydowskiego w Nowej Słupi. 
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